
Hilversum, 23 mei 2018 

 

Geachte raadsleden. U vergadert vanavond over de brief die deelname aan het landelijk coffeeshop 

experiment mogelijk moet maken.  

Wij, de coffeeshops in Hilversum, verenigt in HCO zijn voorstander van een goed plan om het coffeeshop beleid 

te verbeteren.  

In eerste instantie stonden wij dan ook achter het voorstel ”uniform experiment gesloten coffeeshopketen” 

Hierover waren/zijn wij ook in gesprek met de burgermeester. 

Echter de voorwaarden gesteld door de overheid, waarbinnen het experiment moet worden uitgewerkt, maakt 

dat wij denken dat het nu voorliggende voostel een slecht plan is geworden. 

De door de overheid aangewezen kweker moet bepalen welke soort er gekweekt wordt, er is vanuit de 

coffeeshops geen enkele mogelijkheid om invloed uit te oefenen op het assortiment. 

Dat betekent dat alle shops in Hilversum dezelfde soort(en) moeten verkopen, terwijl dit niet aansluit op de 

vraag. 

De door de overheid opgelegde lage THC gehalte zal een grote groep niet willen kopen, er is nu voldoende keus 

voor ieder wat wils, laag of middel of hoog THC gehalte en een scala aan soorten. Waarover  wij onze klanten 

natuurlijk goed informeren. 

Wij blijven voorstander van een goed plan om het coffeeshopbeleid (zeker ook lokaal) te verbeteren maar de 

door de landelijke overheid gestelde voorwaarden maakt het een experiment met grote kans om te mislukken. 

Waardoor het jarenlang goedlopende coffeeshop beleid in de gemeente Hilversum in gevaar komt. Een 

experiment als dit zal ook zeker niet de illegaliteit laten verdwijnen. En wat te doen als het experiment dreigt te 

mislukken, er is geen plan B. 

Het feit dat de duur van het experiment is vastgesteld op vier jaar en dat de situatie dan weer terug moet naar 

hoe het nu is, is niet reëel. Een teniet gedane inkoop is niet zomaar weer opgebouwd. 

 

Vanuit de praktijk maken wij ons zorgen over de negatieve gevolgen voor Hilversum, de overheid wil van 

bovenaf opleggen wat de klant moet kopen. Maar de markteconomie wordt door de klant bepaalt. Besluiten 

die u nu mogelijk gaat nemen grijpen diep in op onze bedrijfsvoering en kan mogelijk ook gevolgen hebben 

voor de openbare orde en veiligheid. Denk aan andere verkooppunten die erbij kunnen komen omdat zij een 

gat in de markt zien. 

 Daarnaast is het voorliggende voostel nog niet voldoende met ons besproken. Zo waren wij bijvoorbeeld niet 

geïnformeerd over het huidige voorstel en het moment waarop dit voorstel met u besproken ging worden. 

Om bovenstaande redenen hebben alle eigenaren unaniem besloten om u te adviseren af te zien van 

deelname aan het landelijk experiment. Ons advies is te wachten tot het experiment is geslaagd en dat we dan 

aansluiten. Natuurlijk willen we met de burgemeester in gesprek blijven over lokale zaken. 

Met vriendelijke groet, 

De Hilversumse cannabisondernemers 


